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Protokół Nr 30/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu  i Spraw Społecznych Rady Gminy Piątnica, odbytego 

w dniu  17 czerwca  2021 r.  w sali   ślubów Urzędu Gminy  Piątnica, ul. Stawiskowska53. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych - pan Piotr 

Zduńczyk, który stwierdził prawomocność posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych 

na ogólną liczbę 5. 

Czas trwania posiedzenia 808 – 914. 

O terminie posiedzenia członkowie  Komisji  zostali powiadomieni pisemnie i otrzymali dokumenty 

stanowiące przedmiot posiedzenia pocztą elektroniczną. 

Informację o terminie,  miejscu i porządku posiedzenia podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Piątnica i umieszczenie w BIP 

Urzędu Gminy Piątnica. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Zduńczyk Piotr                                      Przewodniczący Komisji  

2. Chaberek  Karolina                               Członek Komisji 

3. Florczyk Tomasz                                   Członek Komisji 

4. Weber Krzysztof                                    Członek Komisji  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Pokropowicz Jarosław                           Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:   

1.Weber Krzysztof                                    Przewodniczący Rady  Gminy Piątnica   

2. Wierzbowski Artur                               Wójt Gminy Piątnica 

3. Bieńczyk Bogdan                                  Zastępca Wójta Gminy Piątnica  

4. Sobczyńska-Wanke Barbara                 Sekretarz Gminy Piątnica 

5. Chilińska Katarzyna                              Skarbnik Gminy Piątnica 

6. Filipkowska Agnieszka                         Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

7. Duda Bożena                                         Inspektor do obsługi rady gminy w Urzędzie Gminy 

Piątnica 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

Ad. 1. 

        Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji, który powitał  

zgromadzonych. 

Ad. 2.    

Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia. 

Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  o przyjęcie porządku 

posiedzenia. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu  - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz, 

Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja przyjęła jednogłośnie porządek dzienny posiedzenia o treści: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Informacja o podpisaniu  protokołu Nr 29/2021  posiedzenia Komisji.   
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4. Analiza raportu Wójta  o stanie Gminy   Piątnica za rok 2020 

    1) dyskusja, 

    2) projekty uchwał w sprawie: 

        a) udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum zaufania, 

        b) nieudzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum zaufania.   

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami dotyczącymi umorzonych należności oraz udzielonych  ulg  

   w 2020 roku  mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Piątnica, jak  również  

   jednostkom podległym. 

6. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy sprawozdania finansowego Gminy Piątnica oraz 

    sprawozdaniem z wykonania  budżetu Gminy Piątnica  za 2020 r. wraz z informacją o stanie  

    mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 r.; 

    1) sprawozdanie finansowe  Gminy Piątnica za  2020 rok; 

    2) sprawozdanie  z wykonania  budżetu Gminy Piątnica za  2020 rok wraz z informacją o stanie 

        mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 r.; 

    3) zapoznanie się z uchwałą Nr II-00321-72/2021 Składu Orzekającego Regionalnej  

        Izby Obrachunkowej   w  Białymstoku  z  dnia 15 kwietnia  2021 r. w sprawie wyrażenia 

opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Piątnica  sprawozdaniu z wykonania budżetu  gminy 

za 2020  rok; 

    4) projekty  uchwał Rady Gminy Piątnica w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

Gminy  Piątnica  za 2020 rok; 

b) udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Piątnica  za 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy projektów uchwał w sprawie: 

    1) udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    2) udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    3) zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz sposobu 

opłat za ich  wykorzystywanie; 

    4) zmian w budżecie Gminy; 

    5) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok szkolny 2021/2022. 

8. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy: 

    1/ informacji z działalności  Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2020 rok; 

    2/ sprawozdania z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2020 rok. 

9. Wolne wnioski. 

Ad. 3. 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że podpisał protokołu  Nr 29/2021 posiedzenia Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

Ad. 4.  

       Raport Wójta  o stanie Gminy   Piątnica za 2020 r. w teczce RG.0002.2.6.2021. 

W dyskusji nad raportem radni nie zabierali głosu. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum 

zaufania. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum 

zaufania. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 2 radnych:  Florczyk Tomasz,  Zduńczyk. Głosy „przeciw” – brak. 

Głosy „wstrzymujące się” – 2 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 5. 

    Sprawozdania dotyczące umorzonych należności oraz udzielonych  ulg w 2020 roku  mających 

charakter cywilnoprawny przypadających gminie Piątnica, jak  również jednostkom podległym 

w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy  prezentując  sprawozdania stwierdziła, że jeżeli chodzi u umorzenia należności 

oraz udzielenie ulg, to w roku ubiegłym w związku z tym, że   egzekucja prowadzona przez komornika 

okazała się bezskuteczna i został sporządzony protokół nieściągalności,  udzielono umorzenia  tylko 

jednej osobie. Należność główna 2 881, 51 zł i odsetki w wysokości 265, 75 zł i dotyczyło to czynszu 

za lokal mieszkalny. Pozostali najemcy uiszczają należności, chociaż w jednym przypadku 

podejmowane są działania, aby te  należności wpływały do budżetu gminy. 

Pan Wójt poinformował, że gmina prowadzi postępowanie  dotyczące eksmisji jednego z lokatorów, 

który od dłuższego czasu nie mieszka w tym lokalu. W dniu dzisiejszym  przyjeżdża komornik i nastąpi 

eksmisja. Mieszkanie to będzie w zasobach gminy i na razie nie będzie wynajmowane, gdyż gmina nie 

ma wolnych lokali mieszkalnych w przypadku zaistnienia  okoliczności wymagających przydzielenia 

lokalu. Drugi taki lokal będzie przygotowany przez gminę po byłej zlewni mleka w Górkach-Sypniewo. 

Komisja, po zapoznaniu się nie wniosła uwag do sprawozdań. 

Ad. 6. 

       Sprawozdanie finansowe Gminy Piątnica, sprawozdanie  z wykonania  budżetu Gminy 

Piątnica  za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 r. 

(w teczce RG.0002.6.2021) oraz uchwała Nr II-00321-72/2021 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej  z  dnia 15 kwietnia  2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Piątnica  sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 rok w załączeniu do oryginału 

protokołu. 

Radni nie wniseśli uwag do powyszych dokumentów.  

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy Piątnica  za 2020 rok.  Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy  

Piątnica  za 2020 rok. 

Następnie Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Piątnica absolutorium z tytułu   wykonania budżetu Gminy Piątnica  za 2020 rok.  Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 7.1) 

        Projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy  poinformowała, że dwa kolejny projekty uchwał dotyczą przekazania środków 

finansowych Powiatowi Łomżyńskiemu  przez gminę na opracowanie dokumentacji pod przyszłe 

inwestycje drogowe.   
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Pan Zastępca Wójta stwierdził, że pomoc finansowa  dotyczy  drogi powiatowej Piątnica - Czarnocin 

w kwocie 45 000 zł. oraz  drogi powiatowej Drozdowo - Rakowo-Boginie w kwocie 75 000 zł.  

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że do Urzędu Gminy  wpłynęły jeszcze dwa porozumienia na 

budowę przejść w Olszynach i Drozdowie. 

Radni, po rozpatrzeniu projektu uchwały  nie wnieśli  uwag do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu. Pomoc finansowa  dotyczy opracowania dokumentacji projektowej do zadania  pod 

nazwą "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1900B Piątnica - Czarnocin na odc. ok. 3850 m" 

oraz na podziały nieruchomości przewidzianych pod drogę w kwocie 45 000 zł. 

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 

4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 7.2) 

       Projekt uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu w załączeniu do oryginału protokołu. Pomoc finansowa  dotyczy opracowania 

dokumentacji projektowej do zadania pod nazwą "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1934B 

Drozdowo - Rakowo-Boginie na odc. dł. ok. 4630 m" w kwocie 75 000 zł.  

Radni, po rozpatrzeniu projektu uchwały  nie wnieśli  uwag do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy 

„za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 7.3) 

       Projekt uchwały  w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz sposobu opłat za ich  wykorzystywanie w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy projekt uchwały dotyczy korzystania z remiz strażackich? 

Pan Wójt stwierdził, że projekt uchwały nie dotyczy remiz strażackich. 

Pani Skarbnik Gminy  poinformowała, że zmiany zawarte w projekcie uchwały są to tzw. zmiany 

kosmetyczne, gdyż np. w poprzedniej uchwale był zapis Zespół Obsługi Szkół w Piątnicy, a obecnie 

jednostka funkcjonuje pod nazwą Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy, itp. 

Radni, po rozpatrzeniu projektu uchwały  nie wnieśli  uwag do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz sposobu opłat za ich  wykorzystywanie. Zbiorcze 

wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: 

Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 
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Ad. 7.4) 

       Projekt uchwały  w sprawie  zmian w budżecie Gminy w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radni, po rozpatrzeniu projektu uchwały  nie wnieśli  uwag. Ponadto poinformowała, że  w tym tygodniu 

wpłynął wniosek sołectwa Dobrzyjałowo w sprawie zmian funduszu sołeckiego na ten rok i na sesję 

przygotuje wniosek o uwzględnienie poprawek w projekcie uchwały. Część środków finansowych 

w kwocie 10 tys. zł mieszkańcy przeznaczyli na remont kościoła w Dobrzyjałowie. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy taki wniosek  wpłynął z sołectwa Kisielnica. 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że taki wniosek nie wpłynął i jednocześnie stwierdziła, że jeżeli 

wpłynie  przed najbliższą sesję to także uwzględni go we wniosku, który skieruje do Rady. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 7.5) 

       Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok 

szkolny 2021/2022 w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, jaki okres czasu  brany jest pod uwagę przy ustalaniu ceny paliwa? 

Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy  poinformowała, że przez mieniąc jeździmy 

i sprawdzamy i później ustalamy średnią cenę.  

Radni, po rozpatrzeniu projektu uchwały  nie wnieśli  uwag do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Piątnica za rok szkolny 2021/2022.  Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, 

Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji projekt uchwały. 

Ad. 8.1) 

        Informacja z działalności  Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2020 rok 

w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni po rozpatrzeniu informacji nie wnieśli uwag do informacji. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji informacji. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk, 

Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji informację. 

Ad. 8.2) 

        Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2020 rok 

w załączeniu do oryginału protokołu. 
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Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych  stwierdziła, że w przyszłym roku należałoby się 

zastanowić nad kupnem autobusu do dowozu dzieci do szkół. Gmina Śniadowo kupiła autobus 

elektryczny za kwotę 3 mln zł. 

Pan Wójt  poinformował, że dofinansowanie spoza budżetu gminy wynosi 2,7 mln zł. 

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że teren wokół szkoły Podstawowej w Kisielnicy wymaga 

wykonania określonych prac. 

Pani Dyrektor CUS stwierdziła, że  budynek szkoły na zewnątrz i wewnątrz dzięki prowadzonym  

pracom remontowym pięknieje, a teren wokół szkoły to dalsze działanie.  Zwróciła uwagę na 

udzielaną pomoc przez p. Wójta i duże zaangażowanie w prace p. dyrektor szkoły w Kisielnicy. 

Zaznaczyła, że w prace mało angażuje się społeczność rodziców, gdyż była prośba do rodziców o 

zaangażowanie się w prace przy rozbiórce starych łazienek, to nikt się nie zgłosił, dopiero później 

zgłosił się jeden mieszkaniec. 

Pan Przewodniczący Rady  nie znam szczegółów, ale problem może tkwi w innych osobach. Wtedy, 

kiedy moje dzieci uczęszczały do szkoły, to rodzice dzieci uczęszczających do szkoły angażowali się 

w pomoc, w tym sam brałem udział w remontowaniu klas. 

Pan Wójt stwierdził, że zarówno p. dyrektor Szkoły Podstawowej w Kisielnicy jak i nauczyciele są 

bardzo zaangażowani. 

Pani Dyrektor CUS powiedziałaś, że są szkoły gdzie rodzice mocno wspierają szkołę i przykładem 

jest szkoła w Dobrzyjałowie, Olszynach. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania pod obrady sesji sprawozdanie. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Zduńczyk, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie pod obrady sesji sprawozdanie. 

Ad. 9. 

        W punkcie wolne wnioski radni nie zabierali głosu. 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący Komisji  zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała                                                                                        Przewodniczący Komisji 

Bożena Duda                                                                                                 Piotr Zduńczyk 

 


